



**Notulen en actielijst** van de deelraadvergadering gehouden op maandag 15 januari 2024 van 17:00 tot 19:00 uur in lokaal 21a.

<b>Agendapunt</b>
<p><b>1. Opening</b> 17:08 uur.</p> <p>Aanwezig: Machiel (voorzitter), Herbert, Karen, Ishaan, Robert (notulist), Ruisch, Joost, René en Lisa.</p>
<p><b>2. Vaststellen notulen</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- De notulen zijn doorgenomen en officieel vastgesteld.</li><li>- De actiepunten zijn doorgenomen en geüpdatete.</li></ul>
<p><b>3. Toetsbeleid ter bespreking en instemming</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Het docententeam is voldoende meegenomen in de totstandkoming.</li><li>- We constateren dat de leerlingenraad niet is meegenomen in de beschreven procedure bij de totstandkoming van dit nieuwe beleid. We vinden dit als deelraad essentieel om in te stemmen.</li><li>- Het toetsbeleid gaat over jaarlaag 1 t/m 4, maar hoe zit dit bij een PTO in jaar 5 en 6? We raden aan deze zin te verwijderen uit het toetsbeleid.</li><li>- Bij punt 6.2 willen we het woord "rubric" vervangen door "beoordelingsmodel".</li><li>- Punt 6.2 is ook in tegenspraak met de rest van het toetsbeleid: dat er niet gestraft mag worden met een cijfer. Waarom is dit niet gelijkgetrokken met het examenreglement?</li><li>- We constateren dat het nieuwe toetsbeleid 'vrijer' is dan het oude toetsbeleid. Met name op het vlak van herkansingen en RTTI. We willen graag van de commissie weten waarom hiervoor gekozen is. We zouden RTTI willen verplichten, mits de toetsvorm dat toelaat.</li><li>- We willen het nieuwe toetsbeleid volgende vergadering tot instemming brengen, mits de leerlingenraad is meegenomen.</li></ul>
<p><b>4. Begroting en bezuinigingen</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Joost licht mogelijke bezuinigingen toe, om aan de financiële taakstelling van het VOvA te voldoen.</li><li>- Karen merkt op dat we qua formatie teruggaan. Joost licht toe dat dit aflopende ziektevervanging is. Lisa vraagt hoe in de toekomst langdurig zieken begroot worden. Joost: we begroten daar 2,5% voor. Het risico ligt bij ons.</li><li>- Mits het bestuur akkoord gaat, wordt dit half februari door Joost gecommuniceerd naar collega's. Indien de maatregelen dit vragen, ook naar ouders en leerlingen.</li></ul>

- Als deelraad adviseren we om het personeel nu al mee te nemen in wat de bezuinigingsopdracht is.

#### **5. Telefoonbeleid ter bespreking en instemming**

- Lisa vraagt zich af of het juridisch houdbaar is dat telefoons ingenomen mogen worden. Joost zegt dat dit door de juridische afdeling van VOvA is uitgezocht.
- We geven als deelraad nogmaals mee; neem leerlingen zorgvuldiger mee.
- We stemmen voor het telefoonbeleid. Het telefoonbeleid is aangenomen met 6 stemmen voor en 2 stemmen tegen.

#### **6. Mededelingen**

- Annette Bosscher is vertrokken als teamleider jaar 5 en 6 en Loes Bazen is aangesteld als nieuwe teamleider jaar 5 en 6.

#### **7. Rondvraag**

- Lisa vraagt waarom de lift niet werkt: Joost geeft aan dat de noodknop stuk is. Deze is over 4-6 weken gerepareerd. Er is geen alternatief voor die tijd. Aanpassingen op maat zijn mogelijk, voor leerlingen die het aangaat.
- Vraag van een collega: Hoe worden nieuwe teamleiders beoordeeld? Joost: Er wordt 360-graden feedback opgehaald. Dit is nieuw, want dit bestond nog niet. Hierbij worden ook mensen uit het team bevroegd (15 mensen in totaal).
- Lisa vraagt: We starten lessen normaal om 9 uur, waarom wijken we daarvan af bij herkansingen? Joost: er zijn niet genoeg roosterplekken.
- Herbert: Waarom zijn er los inhaaltoetsen en herkansingen, aangezien een inhaaltoets niet herkanst mag worden. Machiel: inhaaltoetsen mogen herkanst worden.
- Ruisch: wat doet de school aan de wet Passend onderwijs? Joost: VOvA wil binnen de stichting een passend aanbod aanbieden. Niet elke school hoeft dit te hebben. Wij onderzoeken in de pilot VO-VSO hoe we dit als school zo goed mogen kunnen aanbieden. Voorstel om dit een keer als agendapunt te behandelen.
- Herbert: zouden we een overzicht mogen hebben van alle overheadkosten? Joost: op dit moment is onze overhead 26%.

#### **8. Sluiting**

19:12

## Actiepunten

Datum.Nr	Actie	Houder	Status	Opmerking
20230530.1	Niet gebruikte boeken bespreken	Joost, Lisa, Ishaan	Open	Joost betreft de Lisa en de leerlingenraad binnen drie weken.
20230530.9	Arjen vragen waar de bovenschools ingehouden NPO-gelden aan zijn uitgegeven.	Herbert, Machiel	Open	Machiel heeft daar een document over, krijgen we nog toegestuurd (uiterlijk) op 18 januari 2024
20230925.2	Het huishoudelijk reglement en jaarplanning op teams zetten, hier gaat Ruisch naar kijken.	Machiel, Ruisch	Open	Bij de volgende vergadering wordt een concept-huishoudelijk reglement gedeeld.
20231013.1	Regelen dat het nieuwe schoolplan online komt	Joost	Open	
20240115.1	Toetsbeleid voorleggen aan leerlingenraad	Lisa	Open	
20240115.2	Weekmemobericht over bezuinigingsopdracht	Machiel en Joost	Open	Weekmemo van 18 januari